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Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO 

1 Robert Tros Senioren 

Veldhoven 

Vorig jaar is in Nederland door een aantal organisaties zoals de Bijenstichting, Flora van 
Nederland, Stichting Steenbreek, Velt en EW magazine de campagne ‘Maai Mei Niet’ 
geïntroduceerd. Een initiatief dat in België al langer bestaat. Het doel is om gemeenten en 

tuineigenaren mee te laten doen aan een maaivrije meimaand. Wie de grasmaaier een maand 

laat staan, werkt mee aan het behoud en versterking van de biodiversiteit. De verschillende 

organisaties pleiten daarom voor een ander maaibeheer, waarin minder vaak wordt gemaaid. 

Als voorbeeld; 

De gemeente Groningen stopt zelf ook een maand met maaien. Wethouder Natuur en Ecologie, 
Kirsten de Wrede: ‘Een maand niet maaien kan voor tien keer meer bijen zorgen. En die bijen zijn 

belangrijk voor zo’n zestig procent van onze voedselgewassen. Daarnaast zorgt langer gras voor 

minder droogte en warmte. Zo zitten we er dus koeler bij deze zomer. ’Voor wie z’n mat niet wil 

laten staan, geeft de wethouder de volgende tip: ‘Je kunt er ook voor kiezen om niet alles te 

maaien, of niet alles tegelijk, dat helpt ook enorm.’ 
 

Aangezien Veldhoven steeds nadrukkelijker is aangewezen op de binnenstedelijke buitenruimte is 

het aanbevelenswaardig om de kwaliteit hiervan goed te bewaken. 

Het gaat dan niet alleen om de meerwaarde die er zou kunnen zijn voor de biodiversiteit maar 

ook over de gebruikswaarde of belevingswaarde voor de inwoners. 

 

Daarom de volgende vragen: 

1. Gaat de gemeente Veldhoven in navolging van andere gemeenten ook over tot een maailoze 

meimaand? 

2. Als een volledige stop niet mogelijk is, wordt dan overwogen om bijvoorbeeld stroken te 

maaien of percelen wisselend te maaien?  

3. Hoe wordt bij de herontwikkeling van wegbermen, zoals langs de Heerbaan/Polderstraat, 

rekening gehouden met diverse slootbewoners?  In diepe sloten huizen andere planten en 

dieren dan in ondiepe wadi’s. 
4. Zijn de biodivers ingezaaide stukken van de gazons verboden om doorheen te lopen of 

bevordert dat juist de ontwikkeling? 

MG 

https://bijenstichting.nl/
https://www.floravannederland.nl/
https://www.floravannederland.nl/
https://steenbreek.nl/
https://velt.nu/
https://www.ewmagazine.nl/
https://www.maaimeinietnederland.nl/
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2 Jurre van der 

Velden 

GBV In de Burap staat dat er intensief wordt samengewerkt met de bestaande 

parkmanagementorganisaties op Habraken. Verder wordt er overlegd met de regio om de 

beschikbare grond op Habraken versneld in ontwikkeling te geven. In het verleden hebben wij uit 

gesprekken met de op Habraken gevestigde ondernemers begrepen dat zij graag zien 

dat  Habraken (beter) bereikbaar wordt met het openbaar vervoer. Bijv. door daar een bushalte 

te openen. Dat is op dit moment nog niet het geval. Wij weten dat de gemeente in principe niet 

over buslijnen gaat maar wellicht kan het college wel wat met deze wens. Zeker als de 

ontwikkeling op Habraken wordt versneld en er dus meer mensen gaan werken waardoor het 

autoverkeer en dus de verkeersdruk toenemen. Een betere bereikbaarheid met het openbaar 

vervoer kan deze druk helpen beperken. Wij nemen aan dat het college op de hoogte is van de 

bestaande wens om Habraken (beter) bereikbaar te maken voor het openbaar vervoer. 

 

Daarom de volgende vragen: 

1. In welke mate is het college het met deze wens eens? 

2. Welke acties gaat het college uitvoeren om Habraken beter bereikbaar te maken met het 

openbaar vervoer? 

 

JR 

3 Ton Bolsius CDA Er is al verschillende keren in deze raad gesproken over de kerkenvisie en over de 

herbestemming van de kerken in Veldhoven. Op 13 april vond er een informatiebijeenkomst 

plaats over de kerkenvisie en op 19 april ontvingen wij een brief van de werkgroep mooi Zeelst. 

De week daarna werd de vergunning voor de verbouwing van de kerk in Zeelst gepubliceerd en 

werd de beeldvormende avond voor de raad geschrapt.  

Het blijkt dat de verwachtingen over de aanpak van de inwoners en enkele fracties m.b.t. de 

kerkenvisie en herbestemming van de kerken mogelijk anders zijn dan die van het college. Er zijn 

ernstige zorgen over het behoud van het religieus erfgoed (de stenen) maar ook over het behoud 

van het cultureel en maatschappelijk erfgoed (de functie/accommodatie) 

 

Vragen: 

1 Hoe staat het er voor met het opstellen van de kerkenvisie? Wie pakt dat op en hoe worden de 

raad en de inwoners geïnformeerd? We zijn toch niet te laat met het opleggen van bescherming? 

2 hoe staat het er voor met de uitvoering van de motie over de herbestemming van de kerken 

naar een gewenste maatschappelijke functie/gemeenschapshuis. Wie pakt dat op en hoe worden 

de raad en de inwoners geïnformeerd? De kansen die er zijn om accommodatiebeleid en 

vrijkomende kerken te koppelen worden toch niet gemist? 

 

JR 
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4 Erik Simonse D66 We lezen de laatste tijd regelmatig  berichten in de media dat de nieuwbouw van woningen 

stagneert. Landelijk zijn verschillende nieuwbouwprojecten geschrapt omdat het niet lukt om de 

benodigde 70% van de woningen vooraf te verkopen. Het merendeel van de kopers neemt door 

de dalende huizenprijzen een afwachtende houding aan. Dat geldt voor 80% van de doorstromers 

en 87% van de starters, volgens het laatste Woonbericht van ING. Ook speelt mee dat de prijzen 

van bestaande woningen dalen, maar de kosten voor nieuwbouw niet. Het kabinet stelt middelen 

beschikbaar waarmee gemeenten het verschil kunnen bijleggen als een project niet meer 

rendabel is (start-bouwimpuls).  

 

Vragen: 

1. Zijn er signalen bekend dat bouwprojecten in Veldhoven opgeschort dreigen te worden? 

2. Wordt door de gemeente actief gevraagd naar zaken als de voortgang van de verkoop en 

start van de bouw, en waar nodig naar eventuele behoefte aan (financiële) ondersteuning? 

 

CvB 

5 Wouter van 

der Molen 

D66 Afgelopen november hebben wij geld vrijgemaakt om voor mensen met een laag inkomen de 

energietoeslag met 200 euro te verhogen. Daarnaast ging de gemeente bij het berekenen van de 

energietoeslag in deze uit van een inkomen tot 130% van de bijstandsnorm. Gezien de koude 

periode voorbij lijkt hebben wij daarover de volgende vragen aan het college: 

  

1.  Kan de portefeuillehouder vertellen in welke mate de vrijgemaakte middelen de beoogde 

ontvangers hebben bereikt?  

2. Kan de portefeuillehouder een korte reflectie geven op de inzet van deze middelen, is het 

effect bereikt wat we wilden bereiken?  

3. Is de wethouder van mening dat de ook ingestelde warme kamers voor herhaling vatbaar 

zijn?  

 

 

 

 

 

 

CvB 

CvB 

 

 

MG 

 


